

[本人／我們]特此確認，[本人／我們]於本表格內表述的同意涵蓋下列相關物業的電子服務，並取代任何之前就相同相關物業所作的任何同意/撤回同意的指示：

物業資料 (以下相關物業的物業參考編號將於中銀香港申請訂購電子服務時向土地註冊處提供。)

序號	物業地址	中銀香港專用： 物業參考編號

相關業主資料 (每名業主填寫一欄，若物業為共同擁有物業，所有共同業主均須簽署同意書。)

業主姓名／名稱	業主 身份證明文件號碼 ／公司編號	業主簽名	日期	見證人／核實簽名的 律師或銀行職員 [姓名及簽名]

中銀香港專用：

銀行職員姓名及簽署：

日期：

備註：

For Bank Use Only Application Number:

[I/We] hereby confirm that [my/our] consent given in this form relates to the Service in respect of the following Property and will supersede any consents/withdrawal given previously on the same Property:

Information of Property: *(The Property Reference Number(s) in respect of the Property is/are set out below which will be provided to the Land Registry in the application for the subscription of the Service by the "Bank".)*

Seq.	Address of Property	For Bank Use Only: Property Reference Number (PRN)

Information of Property Owner(s): *(Each Property Owner please fill-in separate line. Where property is co-owned, all co-owners are required to sign the consent form.)*

Name of Owner(s)	Identification Document No./ Company Registration No. of Owner(s)	Signature of Owner(s)	Date	Witnessed by / Signature verified by a solicitor or bank officer [Name & Signature]

For Bank Use Only:

Bank Staff Name & Signature:
Date:
Remarks: